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oblębie j\łmiów Maniói M;ły''' oraz $proMda się dodltko*'o 4 puŃly . i pŹedstawil

pożądek obrad po zńimach:

l' Podjęcie uchwaly w sprawic rczpabz'enia skalg Pani Ervy Rajcfako1vskicj. Jdosf m

dzńmia podejńowme w Śosuńh do skdfącei pvez vó.jta Gnrińy Mietkósl

2' Podjęcie uch$'aly w Śprawie zleceni! Konisji R$vizyjnej Rady Gnin} Mielków zbadania

smgi rani es1 Rajcakovskiej JaoŚ2 w spńrvie atldnioia i Fl.agndzan'a
nuu.i'y"i"Ii po"" DyrekloE oimnaz.lun orc powieżenia śdnos'iska D}rekLora
cinfuzjuń pŹef vójla.

]' Podjęcie uchM]y w sprawie $fdżenia łoli P7tstą]ienia do oplacołania Planu

sospodarki niskoemisyjnej dla cniny Mietkół'

4' Podjęcie uchwlly w spra\łie aiany uchNa|y NI xxlv/l2j20]2 Rady Gnrnly Mietków z
dii 20 grudnie 2ol' i ł'spralvie leminu. częstolliwości i tl'bu Uiyczmi! oplat za
gospodaloRańie odpadani kohuńalnyni n.letnie Gnnry ]Vlielków

5. Podjęcie uchwaly *' sprawie dian \ł vieloletniej Prognozie Finansorej sminy lviietkóq

ó, wnioski i ińLeĘelacj€ radnych'

w związku z $pro9adeniem Znim ]v porĄdku oblad. Pźełodniczący Rady Gńiny - Józef
iygadło pr^prowadzil glosoMnie'
Glosowało ]4ndnych oddano 14 głosów..z'.'
Pld*ldniczący sxłieldfi]. żc porĄdet oblad zoŚał pŹyjęty jcdnoE]ośnie,

Poi Em Rajczatowska'Jarosz zŃócila się do pE]vodnicfącego z plośbą o udzielenie jej glosu

pPed nodjęcicm rchlń]y q s!rJ{k rofpJrnn a jeisL4]'
P ' l evod l J '&c]  Z\ó . i | " .ędofudnJ . l3b)  VtTu\qed/ i c | ' i e .  l e  śpra l  ' e  pooŹc/  P|o lo  'W ' .
glosNalo 14 radnych oddańÓ 5 g]osów ',z'., 8 glosó}' ,'pżeci*',, i l glos ..wstŹymujący się.''
PŻe$'odnic2ący poinfomoŃał Panią E RajczakowskajJarosf, fe udzieli jej głosu w splaslch

Uch*€l! w sprarvie rozpatreńia skag Pfui Euf Rajcakowskiej' Jarcsz
podejnolme w stoŚuńk! do skażącej pŹez wójt. Gnriiy MńJkń\Ł

Ańna Brdika cflon.k Komhji Rewizyjiej - przdŚlawila uzasadnienie do uchwdy a

Pojekl uchsaly pŹedstarvil }ąewodniczący Rady oniny .'ó2e|zygadlo'
- ite }k Kaźfoińczał ndny zaFya]' cfy . skoo pracoMik seke|arialu Urzędu Gn'ny

doslaiczył dokuńeot do oimazjufu' czł jest nanid picczątk! ' że esal doslarczony ]l
ń!ja, Poprcsił' aby lo by]o jasno zapis&c' że radny prosi o przeds|awienie takiego
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Pizewodniczący Rady cniny odpowiedział' fe zbadanie leso by]o obowiązkien Konisji
Rewizyjnej, a pośba radnego jeś zapisara w protokolc'
NsĘpnie f arządził g]oso$'mi.'

Glosowało ] 4 radnych - oddano 7 gl osó\ ..za'.' 5 g]o sów .,plzeciw.' i 2 glo sy ..wstŹymLi Ące się,,
Plzwodniczący srvieldził' że uclrwala fosiała podię|a większością elosów

Uchwala w spBwie zl.cenia Konisji Re{izyjnej Radt cmin' Mie&ów zbadania skaĘi Pani Ewy
Rajczalowskiej Jarcsf y slrawie atrudnhńia i wynalradzania uauczycieli pżcz Dyrektora
Ginrnazjum oE powieżenia stalowiska Dyreklom c!mn4j!m pŹez wójla.
Prcjek lchwa]y puedstawiła Helena Artyńowicz z.oa PŹewodnicfalego Rady oniny'

closoBalo 14 radnych. oddano 9 elosów,,2,,.5 glosów '.sslźynująclch się'.
Pue\'odnicfaly st*'i*&il' że uclr\a]a msala pod.jęta viększością glosów

Uchwala w sPnwic v],rfeni. soli przystąrjenia do opBcowania Plmu cospoda i niskoefuisyjnej

wójl Adan Kof@wicz Ę'janri]. ze oe]oy-ony uosnl nabóI snioskós pŹez NFoŚ na
pzyeolowanie prccfuu gosPodarki niskoehisyjnej. użąd gDnry olŹyma| óMież ofeńę
opracoymia Pllnu gospodarki niskoehisyjnej' wplo$2dzeńie lego pod obndy sesji.iest
zw'ąfme f ostatecznyo teminem składania wnioskóq oPEcowmie tatieeo pllnu
pozwo]i na otŹynjańie do'nmsowania inweslycji dotyczących lemomodenizacji m.in'
oświetleniainrnychodnawialnych źódełeneleii.
Uwża faĆe|o]ve opracowmie ukiego planu iprosi o Fodjęcj € uclrwaly'

llojekl uchłalj' pżedstawila He|ena Art} norvicz - z.ca Prfewodniczącego Rady Gminy

ołosowalo 14Ednych-oddano l3 glosólv..a,'. l glos,,plzecis,,
PŹevodniczący stqieldzil. że uchwaIa fost!]a podjęta rłięks7'ością glosó]Ł

UolrM]a w spdwie miany ucbwał' NI xxiv/l2]/2ol2 Rady cniny Mietków z dnia 20 grudnio
2012 r w spnwie terninu, częsLolliwości i lrybu uiszcania oplat 2 Eospodfuowanie odpadami
komDnalnydi naleEnie Gńiny Mietków
PrjekuchM]y!ĘedsuwilaHelenaAnynorvicz z.caPŹcwodnicfącegoRady Gmin'l

Glosowało 14adnych oddfuo 14closó]v,.a,.
PŻcwodńiczący slwierdzii. że uchsala zos|ala lodjęE jednoglośnic'

Ucb]va]a w spńwie nim u'wielolelniej lmgnozie Fińfusowej 8miny Mietkół]
. wójl ! aśnił, że w 2wiąfku z lyn. że ońina pżyslą)i]a do pogranu zmykania sk]ado!'slt
odpadó]v ' fmykane jeś sk]adowisko l' sllóży . z|ożony fostał wniosek do Marsalka i aby
olŹymaÓ doi]nansoł2nie 85% ' jednyrn 2 zaLeceń jest ujęcie lego iv wieloletdej Prcgnozie

Pojekt uchwĄ pźedstarvila Eclcńa Ań}howicz - f.ca PŹewodniczącego Rady cniny'

G}osowalo 14 ńdnych oddano 14 gtosów..za..
PŹewodniczący swi€rdzil. że uchwała zosla]a podjęla jednoglośnie'
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H' Ań}mowicz . fap}fula o dfialmia pod.jęle w złiPk 2 budową chodnika w Milinie
wójl odpowiedzia|' że zosla] ogloszony pŹelarg'

lmNodniczący RG udzie|i] g]osu Pani Ewie RajczałoNskiej Jdog
EM Rajcza].owsta'Jeosż odnios]a się do uchwaly rv spB]Yie fuzpatuenia jej skdg
dotyczących oceny pEcx dyskryninacji i nieńwne8o traklowania i ekusza
orgbiucyjnego. stwierdfając' że wójt |amie pn*o' a ndni !Źfzivalają na lo aby byly
nieprzeslŹe8me przepisy lstaq o $możądzie gnimym i o systenne ośRiaty. ż Konisja
Reqzyjna slucha wójta, a jej trgumenly są l€kceqaŹone' slwierdziła ńwnież, że vójl
został s)bnny ł denokral'cmych lłfborach i ona jato q'borca oczeknje pŹestŹegeia
prawd' i pnqa. a nie ushalvimia własneco cmimego p6wa

- Rysard Łącz Prrewodniczący Końńji Rewizyjnej . odporviedzial' że co do oceny pncy
Konisja zapropoiowala aby Paui E. RaFzanossk&Jmsf ponovnie zwróci]a się o
$x/dmie ocenx a rY sprawie podpisania eksa olglnifeyjnego opi.Bh się na
dokunenkclr pu€dśawionycn przeż wó,jta i oświadczeniu Pei Resiny ozgi - skarbnika

PŹewodniczący RG ' zMócił się do R' Łącza. że zgodfil Śię na rł}gtosrenie oświadcfeń i
lo wszys*o, a Konrisja niala czs praco}vać nad tyn na posiedzeniu'
N$tępnie zpyal czy sąjeszczc jakieś spiawy
JoIano BoFcka sok's vsi Mjetków upytalajal.e pracę sąploiradzońe w Mietkowie.
gdyż nma rcbi vykopy \Y chodnikach w wie|u pwkfuh i fostawiają balagan - brudne
cnodni|i' kostka nje ugęszczoną plzeNmy bstał ivodÓciąg i nie by]o sodx zapya]a klo
z UŹędu oniny ńadzoruje te prae! gdyż nie chciat.b) aby b'Io iar jał podcas lobienia
pęepuŚtu na ulicy Kąleckiej gd'e odbiór by] zobiońy a balagan foslał' Zaplala
ómeą czy przy odbioru będzie pżedsbsiciel Użędu cninr podkieślając, że
nieszkaic' dbaj ę o chodniki, a w lej chwili deneNlj ą się bo j esl bloto i bałacań ' zqTócita
się też 2 pfuśba. o eńcenie urvagi, lby Die dov|o do !ękn1ęć jezdni na nuldzie kolo
prejazdu kokjowego. kóm po$la]a prz' lych pleach' Bdyż j€żdzą tmĘdy $mochody
ciezswe z koDalni.

- wójt odpowiedzial' że prcwadzony.jcś światlowód, szkielet 9elokoFasmoNej sieci
inlenelowej' który prcv€dzony jesl ńa calym DolD)m sląsku - tcn odcjńek idzie pÓpżef
gminę Mietków do Koslonlolówj a Ń związku z rym. że to jest drcga powiatowa k*€slie
odbioru t'cb prac zoshą pueklzme do stdostwa Połialow.go. InwesloEn jest
Mdsałek ijeżeli zaposi' to pżedstaNiciel Urzędu będzie pŹy odbiorr, Nadńlenil. że
zeadza się f Panią sohys' ż. mie9kańcy dbaią o pou1dek, co $yóżńia naszą sminę s
slosuniu do gńin sąsiedtrich i dopilnuje. abl chodniki doproNadzone byly do
odpowiedniego slaru po załończeniu plac'
Edward Kassu ' u.ca Pr\odniczącego Rc - zruócil sĘ do wójla. ż $ykoPy są €ż
powadfono w k'efunku Tworzyjeowa . kopią blisko pobocfy i po deszczu aobi]y się już

wójt odpowied'o]' że Uwagi te bslmąpŹekume do slmstwa'
- Hfuytt KaźmicEzat zapy'lał' czy konicczne jest plzy .warii anykmie sody q innych

niejscowościach, jał dzia}ają asu\y' sfiłierdzil, że atrudnieni Ę nowi pra.ownicy.
załupiom koparka ijał było ]0 lat temu' Ial jest teBz' UReaj że w plmachjeŚ gdzie są
żaŚuB} tyIko pr&oMicy zGK nie wicdzą
wójl odFowiedżial. że pracoMiĆy zGK pBcowali pŹy lcj awfii do j v nocx a sieójes
ta}a jała jest i Vidocaic nie ń! lakiclr obejśó i lŹeba by]o ut zanrknąć' sts'ierdzil] że
w1eĘy konpetentnym pncoMikon zGK

- wada' Peka - sollys wsi PilaM - zap'1al kiedy będzie dokonczony chodnik bnk jest
B}lewki nię.Ły kfuwężnikjen a as|alteń asfalt się zapada
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Bożena cap - ndna apytdla o lanrpy oświellcnioye
JeŹy lreĆzyk z ca wójta Gniny odpowiedfiał, że łstalono z Tauronenj że kiedy
UŹąd ońiny mkaże miejs.a iv których chce aloż}ć te doda&owe ldpy, to pżekazuje
inr. oni $'ceniają i lobią Komisja Puekua]a ilc lmp , alc 1o są nowe lmpy z
pociągnięĆień linii i postawienien s]upów
wójt sNieldzil. że Komisja cospÓdar i Mienia nie pmkaal! prctokolu z posiedzenia
*ljżdowego. co by]oby malerialeń dla I' lmnczyka do ufnpelnicnia na istniejącyĆh
slupaclr doda&oł1Ćń lamP' Poinfonnowal. ż na wjeźdfie do Mielkow! zoŚanie
poslawiona lanpa solanro.furbinoya' która kosftuje ok' ]ó tys. '.' do obselvacji. jan to
będfie fud{cjonowało i do zasroowienia czy nie pójśó w kierunl.U zalozenia lakich 1!m!'
aby uwolnić się f pEsji Taurcna. gdyż ich obśuga jeś bardzo kosŹo$ua' Powied'al
również' że na koniec loku poinlbmuF ile faoszczędzi|iśmy na aslosowaniu lmp
Śodorłych fmisl rtęcioslch' a kolejnyn etapem oszczędności byłoby aslosowlnie lmp
ledo*tch o zdilaniu solmo-wialrc\rfn z zastosowanienr dofinmsoNmia 15% dotacji i

wójt stwierdzil. że wiecfolen nożm ustawić aby ąlalaly się lcześniej o 15.20 min' i
zap}1al cZJjeś lara koniecmośó mo'
l r eńodn: .4c )  R l  -  a  I € '  J | '  / e  ob '$ " .o  /n |en i c  ( J JV len id  p ' l J  /n i s  P  l , LU
l  tmc/ . k  .  \q J J '  n ' | .  4  f f o r ' ÓwJ r  .ą  '  ega  J  a ' | l o  ' o r i c  To  i  pŹJ  a ' i Jn  e  ! /a l  I
automrycznie mslęPuje zmiana usla{ieuia' zegał' by]y usla\lione rv slycmiu i obocnie

J' Borecka pŹekeła zgloszenia nicszkaiców, fe ?b'1 póiło zJś"ie.ają się lańpy

jesieniąjesl ciemiej. ?oin|onnoM]' żc uslaiłimie ćsam jest bezpłatne'
U''.lo1o.fe Óale/\ '.Iakil /at1|fu'e sie ]npo 10 nin !c/.J 'e]'
B. clp zglosiła, że ńieszkańcy proszą o oświellenje pŹyslanku na góŹe

A' Brańka powiedfiala, że puy cmentarzu w Donoicach sI!ł poj€mnik
foslał żabrmy czy będzie poŚlawiony
wójt odpowiedfill. że de będzio posoqiony. gdyż Z Melędu na sfuktuĘ lycb odpadów
unano je * odpady z kalego j nieszmych. Moż. zostaną usla$'ione pojemniki lloo

Przewodniczący zMócil się 2 pÓśbą do soĘsów o odbielmie pocŹy e-ńail! króĘ
prTsy]me są do nich !óżne $iadoDości' Poprosil takfe cfłonków Konisji oświaty o

t,i' Ka'óiercżak eńcil się do wójta' że nie otr2ymiI odpowiedzi na p}'leie dot'
chaBktelu utrodnienia i B]'mglodf.njc sekelaza ominy, natomiast otżymal pismo w
spmwie przyu ńawfuia nagród - odpo\iedź na pisno z dnia slsiedzil. re ni€ ł]rslępoMl
f żŹdnym pism€m i nie rvie o co chodzi j prcsi o odpowiedź na zadlne pyauie dot,

B' caP . popńsilg o opróżnieie ozęściej pojc ników p.zy cnenlaa. gdyŹ ludzie
spŹąlają Pzed śvięlem ws7łslkich swięrych i szybko sązapeŁrian€
wójl poiniomowal' że pojemniki fosleą opróżnione !a sygnał orż.Lień pued śNięten i
ńiesiąc po święcie. a tałżej że pzy cDenlar.h w waMfelicfycach Mi|inie i
Prosztołiclch zostmąustawione toalety'
K' Polński ' zapytll. czy na cnenlażu rslmie $]rkoszona taNa
wój t odpoviedzial. że tawa jesl n iska i j uż nie będzic kosfona. dopiebnawiosnę'
Mffek Kożiński sonys wsi Prcszkowice - zwócit się z fap)'lmion, jak aobić m
chenttu alejkę - zaproponowal' aby tieszkfucy 16i Mmió\ Meiów vielri i
PŃszkołice fłożyli się i mbili ą alejkę
vójl odposiedział' że ńa ńa u$ldze dsa ud@ia co do cmenlta s' Poszkołicacb
Emorl mm oraz wycięcie kratów i nasadzenie estetycfniejszych'
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co do alejki - zaLupiony j*t gr'5 i lM'evia f Ki@Mikim zęY\ 3b, ptzęd
wśz's*jBi Święt}Tj B'syP.l q 'lejkę, ale ńĆ obiecuie'

Pffirbieący Rldy GEiny . Jółf frgailo f,{'rĄe cz! ąje!'e jaki€ś p''16ja - ni. alofuno
pytafl ]ł diq,zhl f tyn ankt!ął obEdy s6ji Śłow@i "zany*d seŚję Rldy GEily Mi€|kóf''

Nagr&ie s€sji Rady obitry śtaowi ah@ił do Fotokołu pb'tacD.


